
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 21. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 277

Vil ministeren redegøre for, hvor meget en sommerhusejer i gennemsnit har sparet i lå-

neomkostninger ved, at lånegrænsen for realkreditlån er blevet hævet til 75 pct.? Besva-

relsen bedes tage udgangspunkt i en situation, hvor sommerhusejeren benytter mulighe-

den for realkreditbelåning op til 75 pct., sammenlignet med en tilsvarende situationen før

lovændringen, hvor belåningsgrænsen var på 60 pct., således at der var behov for et

yderligere banklån på 15 pct.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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